
Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12, dne 27. 05. 2024 

 

1. ŠR se sešla v počtu čtyř členů. Omluveni byli z pracovních důvodů Mgr, Jana Janoušková a Bc. Jan 

Jirsa DiS. Jednání zahájil pan předseda PhDr. Bc. Mgr. Břetislav Voženílek, MBA. 

Prvním krokem bylo schválení program jednání školské rady. 

Byly navrženy tyto body: 

- Projednání inspekční zprávy ze dne 13.5.2024. 

- Rozpočet ZŠ a MŠ Na Beránku na rok 2024.  

- Příprava voleb do ŠR. 

- Vznik samostatného právního subjektu ZŠ Montessori. 

- Výsledky zápisu do prvního ročníku. 

- Různé. 

Program byl schválen čtyřmi hlasy. 

 

2. Školská rada projednala inspekční zprávu. Škola se od minulé inspekce posunula. Na drobné 

nedostatky, které byly kontrolním orgánem zmíněny, se vedení školy zaměří a budou se postupně 

odstraňovat. 

 

3. Pan ředitel Mgr. Jiří Soukup seznámil školskou radu s rozpočtem ZŠ a MŠ Na Beránku na rok 2024 a 

odpovídal na některé dotazy. ŠR projednala rozpočet ZŠ a MŠ Na Beránku na rok 2024. V letošním 

roce dojde k dalšímu nárůstu administrativy v souvislosti s odpouštěním platby za školní družinu a 

mateřskou školu pro rodiny, které pobírají přídavky na děti. 

 

4. Končí mandát třem členům (RNDr. Aleš Balík, PhD., Ing. J. Fremr, PaedDr. Miroslava Veselíková), 

Vzhledem ke stávající situaci proběhnou volby zástupce rodičů a pedagogů do školské rady ještě 

v průběhu měsíce června. 

 

5. Vznik nového právního subjektu ZŠ Montessori Pan ředitel informoval o dalších krocích 

k osamostatnění programu Montessori. Proběhl konkurz na ředitele nově vznikajícího právního 

subjektu. Školská rada zatím nezná výsledek. Zřizovatel v tuto chvíli postupuje podle předem 

známého plánu. Zatím není vydané rozhodnutí MŠMT. 

 

6. Školská rada byla seznámena s výsledky zápisu do prvních tříd. Byly přijaty všechny děti 

z příslušného školského obvodu. Zájem o přípravnou třídu je o několik dětí vyšší, než může škola 

přijmout, proto dojde k losování. 

 

7. V bodě Různé byl vznesen dotaz havárii střechy nad tělocvičnami. Na hřebeni střechy se objevila 

puklina. Obě tělocvičny byly okamžitě uzavřené. Po okamžitém kontaktování technika MČ byly 

následné kroky podnikány ve spolupráci s ním. Sonda do střech neodhalila porušení konstrukce, 

došlo k posunu střešní krytiny v závislosti na pohybu polystyrénu pod ní. Celá střecha bude ve 

spolupráci se zřizovatelem opravena. 

 

8.  V závěru pan předseda poděkoval všem členům za výbornou spolupráci a popřál klidnou dovolenou. 

 

 

Zapsala: PaedDr. Miroslava Veselíková 

Ověřil: PhDr. Bc. Mgr. Břetislav Voženílek, MBA 


